
Bijlage 055 

AAN: de voorzitter van de raad 
van de gemeente Den Helder 
d.t.v. de Griffie 

Den Heider, 6 maart 2008 

Geachte voorzitter, 

Onder verwijzing naar artikel 41 van ons reglement van orde willen wij graag 
opheldering over het volgende: 
Op bladzijde 30 van de tweede programmarapportage 2007 treffen wij de volgende 
tekst aan: 

Product 661 Minderheden: Bon Komienso 
De declaratie en verantwoording van de besteding van rijkssubsidie voor de opvang 
van Antiliiaanse risicojongeren in de panden aan de Spuistraat/ Stationsstraat leidt 
waarschijnlijk tot een terugvordering van aan de gemeente betaalde voorschotten. 
De gemeente heeft de subsidies conform het normenkader inmiddels volledig bij 
wijze van voorschot uitbetaald aan YMCA t.b.v. het project Bon Komienso. 
Terugvordering is vooralsnog niet mogelijk omdat de begunstigde rechtspersoon en 
vertegenwoordigers daarvan opgeheven en/of onvindbaar zijn. 
Nadeel €100.000. 

Tijdens de behandeling van de tweede voortgangsrapportage in de raad, hebben wij 
gewezen op deze in onze optiek onverkwikkelijke gang van zaken. 
Maar onze aanmerkingen en aanbevelingen werden door het college terzijde 
geschoven. 

Hierna hebben wij met hindernissen kennis kunnen nemen van het dossier YMCA. 

Wij komen in dit dossier interessante zaken tegen. 
Zo troffen wij een contract aan, getekend namens YMCA Nederland van maart 2003. 
Ook is er veel correspondentie gevoerd met YMCA Nederland. 
Met verbazing hebben wij kennis genomen van het gemak waarmee er een aantal 
voorschotten van € 50.000 klakkeloos door het college aan YMCA zijn overgemaakt. 
Het ministerie heeft reeds een korting op de subsidie toegepast van € 32.290. 
Op 26 juli 2007 stelt het ministerie van VROM zelfs dat zij zich genoodzaakt ziet de 
volledige subsidie terug te vorderen. 
De aan de gemeente Den Helder verstrekte subsidie bedraagt volgens ons huidig 
inzicht €461.112. 
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Hierbij komt nog een vordering op YMCA van € 56.206,88. 
Het te verwachten tekort op het totale project bedraagt € 237.938,73. 
Het financiële deficit komt volgens ons uit op minimaal € 755.000. 

Wat gaat het college doen of heeft het college gedaan om dit deficit alsnog te 
voorkomen? 
Waarom is het zo ver kunnen komen met dit dossier? 
Hoe zit het met de interne controle, budgetbewaking en begrotingsdiscipline? 

Wij lezen dat er al tekorten voor een bedrag van € 75.000 in de jaarrekening 2005 
zijn afgedekt. 
In de tweede programmarapportage 2007 is rekening gehouden met het afdekken 
van € 100.000. 
Als het college financiële verplichtingen aangaat van meer dan € 25.000 moet hiertoe 
de raad worden geconsulteerd waarom is dit niet gebeurd? 
Als het college stelt dat terugvordering niet mogelijk is omdat begunstigden 
onvindbaar zijn, heeft het college dan gemakshalve het getekende contract met 
YMCA Nederland over het hoofd gezien? 
Volgens ons kan er slechts tot betaling worden overgegaan indien er sprake is van 
valide prestatieverklaringen en formele opdracht tot betaalbaarstelling. 
Wie heeft op basis waarvan besloten tot het betalen aan YMCA? 
Is er ook sprake geweest van interne controle en hoe is er voldaan aan het vigerend 
normenkader? 

Wij hebben met verbijstering kennis genomen van het dossier YMCA en komen tot 
de conclusie dat er sprake is van een aaneenschakeling van incidenten en een 
opeenstapeling van incorrect handelen. 
Wat ons het meeste stoort is de passieve houding van het college. 
Het gaat hier om de verdeling van schaars gemeenschapsgeld maar het gevoerde 
(wan)beleid wekt bij ons de indruk dat het college de dagelijkse leiding heeft over 
een filantropische instelling. 

In afwachting van een SMARTI antwoord, (Specifiek, Meetbaar, Adequaat, 
Realistisch, Tijdig en Inspirerend). 

De fractie van Progressief Den Helder, 

Loek Wijker Henny Abbenes 
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